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Carpark Regulations 

停车规则 
 
 

- Resident / Hotel Guest parking only 
本车场车位仅提供给本店客人使用 

- No commercial , inoperable or unregistered vehicles 
无牌照,无法操作或未注册的车辆严禁进入停车场 

- Vehicles with flammable, explosive, toxic and other dangerous goods 
are not allowed 
严禁载有易燃、易爆、剧毒等危险品车辆入内。 

- The driver of the vehicle is considered the legitimate representative 
of the vehicle and accepts the parking rules. 
凡驾车进入停车场的司机，即被视为该车辆的合法代表，并认可

停车本规定 
- Maximum 72 hours parking 

最多限停72小时 
- Parking in marked stalls only. No parking in free lanes 

停放于停车位内、禁止停放于车道 
- Speed limit 15km/p.hr, Vehicles to give way to pedestrians 

限速15千米每小时、车辆给行人让路 
- Unauthorized vehicles subject to tow-away at owner's expense 

未经授权的车辆将被拖走，费用客人自理 
- Please do not leave valuable goods unattended in your vehicle 

请勿把贵重物品放于无人看管的车辆内 
- Park at your own risk. Management cannot accept responsibility for 

loss or damage of property or vehicles in this car park. 
车主承担停车风险。在本停车场内，管理方对财产或车辆的丢失

或损坏概不负责。 
- Any damage caused to the facilities in the parking lot will be charged 

according to the cost. 
对停车场设施的损坏均需照价赔偿 

- Hotel Operator reserves the right to amend the parking rules as it 
deems fit. 

 


